
KÄÄPA PÕHIKOOL 

HOOLEKOGU 16.02.2023 KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 

Koosolek toimus Kääpa põhikoolis 

Algus kell 17.30 lõpp kell 20.10 

Osalejate nimekiri lisatud eraldi lehel.  

Kutsutud õppe- ja arendusjuht Ene Veberson ja sotsiaalpedagoog Teri Voomets.  

Juhatas: direktor Tarmo Tammes 

Protokollis: Kadri Visnap 

 

PÄEVAKAVA: 

1. Hoolekogu esimehe ja protokollija valimine.  

2. Võru valla haridusvaldkonna uue arengukava suundumused, mis potentsiaalselt puudutavad 

Kääpa põhikooli (ettekandja direktor Tarmo Tammes).-  

3. Ülevaade kooli tegevusest (ettekandjad direktor Tarmo Tammes, õppejuht Ene Veberson). 

4. Uue arengukava ettevalmistamise ja kodukorra muutmisega seotud tegevused aastal 2023 

(ettekandja direktor Tarmo Tammes). 

5. Kooli päevakava viimine kooskõlla kehtiva seadusandlusega (tundide ja vahetundide 

pikkused) (ettekandja õppejuht Ene Veberson). 

6. Ülevaade kooli 2023. aasta eelarvest, hoolekogu poolt arvamuse andmine eelarvele. 

7. Jooksvad küsimused 

 

KOOSOLEK: 

1. Hoolekogu esimehe ja protokollija valimine.  

 

Hoolekogu esimehe kandidaatideks esitatid Mihkel Lipping ja Elar Kendaru 

Hoolekogu protokollija kandidaadiks esitati Kadri Visnap 

 

Hääletamistulemused: Esimehe valimise kandidaadid Mihkel Lipping (2 häält), Elar Kendaru (11 häält) 

ja protokollija kandidaat Kadri Visnap (valitud ühehäälselt). 

 

OTSUSTATI:  

1.1 Valida hoolekogu esimeheks Elar Kendaru  

1.2 Valida hoolekogu protokollijaks Kadri Visnap 

 

2. Võru valla haridusvaldkonna uue arengukava suundumused, mis potentsiaalselt 

puudutavad Kääpa põhikooli (ettekandja direktor Tarmo Tammes).-  

 



Direktor tutvustas, et töötab hetkel lisaks Orava kooli direktorina. Tutvustus Orava kooli tuleviku ja 

Kääpa kooli seotusest Võru valla haridusvaldkonna uues arengukavas.  

Arengukava alaeesmärk 1.3 sätestab, et aastatel 2024 – 2026 Orava kooli muutmine lasteaed-

algkooliks, õpilaskoduga põhikooliks või Kääpa Põhikooli Orava õppekohaks (Orava õppehoone).  

Arengukava kaasamiskoosolek toimub Parksepa, Puiga, Osula, Sõmerpalu, Kääpa ja Lasva piirkonnale 

27. veebruaril kella 17.00–19.00 Parksepa Keskkoolis. Hoolekogu liikmetel palutakse võimalusel 

osaleda.  

Arutati, kuidas Orava kooliga liitmine mõjutaks Kääpa kooli.  

 

3. Ülevaade kooli tegevusest (ettekandjad direktor Tarmo Tammes, õppejuht Ene 

Veberson). 

Ei jõutud arutada, lükkub edasi järgmisele koosolekule. Õppejuht jagab materjale. 

 

4. Uue arengukava ettevalmistamise ja kodukorra muutmisega seotud tegevused aastal 

2023 (ettekandja direktor Tarmo Tammes). 

Koolile tuleb uus arengukava ja kodukord ajakohastada. Samuti on koostamisel töötjatele uued 

ametijuhendid. Plaanitud rahulolu uuring, töötoad lastevanematele ja lastele, et kaasata neid 

arengukava ja kodukorra tegemisse. Küsitlused viib läbi Tallinna Ülikool. Arengukava koostamisel 

tehakse koostööd Tartu Ülikooli eetikakeskusega. Arengukava ja kodukorra põhja teeb juhiabi. Hetkel 

juhiabiks endine Rõuge valla haridusnõunik Jaana Kõvatu.  

Novembriks 2023.a peab uus arengukava valmis olema ja kodukord uuendatud.   

 

5. Kooli päevakava viimine kooskõlla kehtiva seadusandlusega (tundide ja vahetundide 

pikkused) (ettekandja õppejuht Ene Veberson). 

Kooli ettepanek teha Kääpa Põhikooli kodukorra p 62 muudatus. 

Praegu päevakava on E, K, N, R: 2. kuni 4. tund 40 min (60 min tööaega) ja T kõik tunnid 40 min (35 

min tööaega). 

Ettepanek ja ÕE kooskõlastus, et pärast 5. tundi on vahetunnid 5 min pikkused. 

Kääpa Põhikooli päevakava muudatuse ettepanekut toetavad järgmised seadused: 

- vahetund peaks olema 10 min ja koolitunni pikkus on 45 min (PGS § 24 lõikes 5 

sätestatule) 

- Koolilõuna aeg vähemalt 15 min, meil on 20 min (Tervisekaitsenõuded toitlustamisele 

koolieelses lasteasutuses ja koolis §4 lg1) 

Kääpa kool soovib arvestada bussidega Võru linna huviringidesse liikuvate lastega.   

Ettepanek päevakavale E, K, N, R Kooskõlastatud ÕE-ga septembris 

1. 8:00 – 8:45 
2. 8:55 – 9:40 
3. 9:50 – 10:35 



Söögivahetund 20 min 
4. 10:55 – 11:40 
Söögivahetund 20 min 
5. 12:00 –12:45 
6. 12:50 – 13:35 
Oode 
7. 13:40 – 14:25 

Päevakava teisipäeval jääks endiseks 

1) 08:00 – 08:35 

2) 08:45 – 09:25 

3) 09:35 – 10:15 

Söögivahetund 

4) 10:30 – 11:10 

Söögivahetund 

5) 11:25 – 12:05 

6) 12:15 – 12:55 

7) 13:05 – 13:45 

8) 13:50 – 14:30 

 

Arutelu erinevate võimaluste üle, nt muuta bussi aegu, muuta mõned tunnid pikkadeks tundideks, 

muuta üks söögivahetund lühemaks jne. 

OTSUSTATI: Hetkel päevakava muudatusi, mitte toetada, kuna ka muudatuste puhul jääb alles 

vastuolu seadustega. Küsimus vajab täiendavat uurimist ja arutamist. Vajalik Võru valla ja MTÜ-ga 

Kagu Ühistranspordikeskus arutada võimalust bussigraafikute muutmiseks. Eelnevalt on vaja teada, 

kui paljudel lastel vaja huvihariduse pärast jõuda bussidele.  

 

6.  Ülevaade kooli 2023. aasta eelarvest, hoolekogu poolt arvamuse andmine eelarvele. 

Suurenenud on hoonete ja ruumide majandamiskulud (peamiselt elektrile kuluva raha) vähendatud 

teisi kulusid.  

Toitlustusele mõeldud raha on sama, mis eelmisel aastal, kuid kuna toiduainete hinnad on tuntavalt 

tõusnud näeb hoolekogu selles probleemi. Direktor selgitas, et koolijuhid püüavad teha valla 

koolidega ühishanke tarnijatele, et saada paremaid hindu. 

Eelarve võeti vastu 16.02.2023. kuid koosoleku ajaks ei olnud teada, kas eelarve kinnitati 

vallavolikogu poolt või mitte.  

7. Jooksvad küsimused: 

- „Hooliva klassi“ edulugu 6.klassis. Mis klass valida „hooliva klassi“ analoogprogrammi? 
Hetkel oli 6. klass, kellele see andnud head mõju. Uueks klassiks kas 7. klass või 5.klass.  

OTSUSTATI: Toetada 7.klassi osalemist esmajärjekorras.  

- Vilistlaskogu. On loodud MTÜ Kääpa kooli vilistlaskogu. Ootavad liituma. MTÜ eesmärk 

kooli toetamine. (Juhatuse liikmed Keit Kivi ja Mihkel Liping) 

- Alates 2023. aastast on 8.ndas klassis tugirühmad. Sotsiaalpedagoog on tööl täiskohaga. 

Eripedagoogi hetkel ei ole, on lapsepuhkusel. Soovitakse minna edasi temporühma ja 

õpiabiga. 



- Direktor selgitas, et õpetajate baaskoormust on tõstetud eelarveaastast 22 h (siiani 20 h), 

kuna senine 20 tunnine koormusnorm oli saavutatud HEV õpilaste toetusrahade 

suunamisega üldpalgafondi.  

- Õpilasesinduse ja endise arvutiklassi ruumide vahetus, mille läbi saaks vanemate klasside 

õpilased omale ka puhkeala (õpilasesinduse poolne soov). 

OTSUSTATI: Hoolekogu toetab ruumide vahetust, kui leitakse lahendused ohtlikele 

akendele.  

- Õpilasesinduse küsimused: Kehalise ruumides ei ole käte paberit. Direktori sõnul 

pannakse paberid.  

- Õpilasesinduse küsimused: 9.klassis on vahepeal 5 tundi. Palutakse, et võiks tundide 

lõpus kasutada nutiseadmeid.  

OTUSTATI- Ei toeta õpilasesinduse ettepanekut kasutada nutiseadmeid enne kella 14 

kooli ruumides. Nutiseadmeid on ka praegu lubatud kasutada enne kella 14 õues.  


